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 Court of Washington, County of   
华盛顿州 县法院  

_____________________________________ 
Petitioner 
呈请人 

 vs. 
 诉 

_____________________________________ 
Respondent DOB 
被告人 出生日期 

Superior Court No.  
高等法院编号 
District Court No.  
地区法院编号 
Order Transferring Case to Superior 
Court and Setting Hearing 
将案件移交上级法院并安排听证会令  
[  ] Respondent Under 18 Years 
     18岁以下被告人 
(ORTR) 
(ORTR) 
Clerk's Action Required 
书记员需要采取的行动 

Order Transferring Case to Superior Court and Setting Hearing 
将案件移交上级法院并安排听证会令 

[  ] A Petition for an Extreme Risk Protection Order was filed on (date)   
 于以下日期提交了极端风险保护令申请（日期）  

[  ] The court signed a Temporary Extreme Risk Protection Order - Without Notice on (date) 
  . That order will remain in effect until the end of the hearing set below. 
     法院于以下日期签署了临时极端风险保护令——无需通知（日期） 
  。该命令将一直有效，直至下方安排的听证会结束。 

[  ] A Petition for an Extreme Risk Protection Order-Respondent Under 18 Years was filed in this 
court on (date)  . 

 于以下日期向本院提交了一份极端风险保护令申请——18岁以下被告人（日期）  。 

[  ] The court signed a Temporary Extreme Risk Protection Order - Without Notice-
Respondent Under 18 Years on (date)  . That order will remain in effect until 
the end of the hearing set below. 
     法院于以下日期签署了临时极端风险保护令——无需通知——18岁以下被告人（日期） 
 。该命令将一直有效，直至下方安排的听证会结束。 
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[  ] The court did not sign a temporary order. The court signed a separate Order to Show Cause 
on (date) __________________ compelling the Respondent to appear at the hearing below. 

 法院没有签署临时令。法院于以下日期签署了一份单独的陈述理由令（日期）               
迫使被告出席下面的听证会。 

 
A Hearing is set for (time)   a.m./p.m. on (date)  at
  County [  ] Superior Court  [  ] Juvenile Court located at: 
听证会定于以下时间和地点举行（日期）   （时间）上午/下午 
 地点  县 [-] 高等法院 [-] 青少年法庭 地点： 

The Superior Court that this order is transferred to will decide any requests for a continuance. 
__________________________________________________________________________ 
该命令移交的高级法院将对任何延期请求作出裁决。 

Respondent: The court will decide if it should issue an extreme risk protection order at the 
hearing. If you fail to appear at that hearing, the court may grant an order against you that 
is valid for 1 year. You may seek the advice of an attorney as to any matter connected with 
this order. 
被告人：法院将在听证会上决定是否应发布极端风险保护令。如果您没有出席听证会，法院可能
会针对您发出一项有效期为1年的命令。您可以就与本命令有关的任何事项寻求律师的意见。 

 
The court orders that this case and copies of all related legal documents be transferred from 
district court to superior court. 
法院命令将本案和所有相关法律文件的副本从地区法院移交给高级法院。 

Date:  at   a.m./p.m. by   
日期：  具体时间为   上午/下午  发件人  Judge/Court Commissioner 
 法官/助理法官 

  
   
 Print Judge/Court Commissioner Name 
 请工整填写法官/助理法官姓名 
 


